
ZADOBROVA-SNEBERJE
V ponedeljek 15. novembra je de-

legacija v sest:'vi predsednikov:
skupščine naše KS Bogdana Šturma,
KK SZDL Jožeta Benčine in OO
ZKS Dominika Kobala na domu obi-
skala španskega borca, narodnega
heroja, predsednika sekcije španskih
borcev za Slovenijo in KO ZB NOV
Staneta Bobnarja. ki je tega dne
praznoval svoj 70. rojstni dan, in mu
v imenu vseh krajanov, družbenopo-
litičnih organizacij, krajevne samou-
prave in društev naše KS čestitala za
visoki življenjski jubilej.

V Jorek 16. novembra sta se lo-
čeno sestali dve delegadji: za zapo-
slovanje in za slanovanjske zadeve.
Obravnavali sta gradivo za 4. sejo
naše obdnske skupščine. Delegati
delegacije za $tanovan|ske zadeve so
izrazib željo, da bi prejemali gradivo
vsi delegati in bi bili tako holje sez-
nanjeni s problematiko, ki je na
dnevnih redih sej skupšdne.

Dne 17. novembra — sreda: kot
običajno — uradne ure v pisarni naše
KS in srečanje upokojencev v pro-
storih, ki so jim namenjeni.

Za tetrtek je predsedslvo našc KK
SZDL sklicalo, lelno programsko
konferenco z oceno in povzetkotn
svoje aktivnosti od novembra 1981
do novcmbra 1982. Krajšo obrazlo-
žitev je podal predsednik KK SZDL
Jože Benčina. Pozval je k večji aktiv-
nosti krajevne samouprave, posehno
sveta in skupščine naše KS ler komi-
sij. OO ZK je ocenita delo sveta K$
in kadrovski komisiji predlagala
nekaj kadrovskih sprememb. Ocena
splošne delegadje je zadovoljiva in
postavlja tudi zeio aktualna delegat-
ska vprašanja. O delovanju temeljne
delegacije za zbor KS je obširno po-
ročala predsednica delegacije Jožica
Vred. Delegarija je prejela vso pod-
poro KK SZDI. in OO ZK.

Na koncu je konferenca sprejcia
zaključke, smernice in usmeritve za
lelo 1983.

Petek 19. novembra —naš najbolj
delovni pa tudi praznični dan. Ta dan
je namreč svet OŠ Leopolda
Mačka-Boruta izbral za dan šole, saj
je bil na ta dan rojen Leopold Maček,
po katerem se šola imenuje. V mali
telovadnici šole so učenci izvedli kul-
turni program, petošolci (5.a) so
prebrali intervju, katerega so imeli z
Rozo Maček na domu, slavnostne
besede pa je spregovorila ravnate-
Ijica šole Antonija Setnikar. Slove-
snosti so prisostvovali predstavniki
obeh KS in ZPM naše občine. Po
končani proslavi sose ueenci razdelili
po interesnih dejavnostih, kot so
športne dejavnosti, šahovski, dra-
matski, recitacijski, literarni, mode-
larski krožek itd., učenci od 2. do 4.
razreda so si v kinu Triglav ogledali
film Pastirci, učend 1. razreda pa so
na šoli gledali risanke.

PopoMne isfega dne so KO RK in
DPO naše KS organizirale že tradi-
cionalno srečanje nad 70 let starih
krajanov. Zbrane je pozdravila pred-
sednica KO RK Jelka Bobnar, slav-
nostni govornik pa je bil podpred-
sednik Radoš Germ. Poleg pred-
stavnikov DPO, šole in mladine sta
se srečanja udeležili tudi predsednica
mestnega odbora RK Karla Novak in
predstavnica občinskega odbora RK
Natalija Šturm. Srečanja se je od 198
starejših krajanov udeležilo 110!
Lčend šole so izvedli krajši kullumi
prograin, s harmoniko pa je zopel
poskrbela za razpoloženje vesela
Ančka. Strežbo so lokral dobro
opravljali učenri 7. in 8. razreda!
kljub letom so se nekateri kar dobro
/avrteli. Med njimi smo poiskali naj-
starejšo krajanko in najstarejšega
krajana — oba sta dopolnila žc 82 let
— Angelo Trtnik in Ivana Valentin-

čiča, kj sta zaplesala solo vak-ek.
Zivahen teden, kajne!

Pa še lo: v naši KS smo za asfalti-
rano ulico bogatejSi: asfaltno pre-
vleko je dobila ulica v /ajčjo dobra-
vo, in to od cest? Na Kope do mizar-
siva in lesarstva Zadobrova—Sne-
berje s prispevkom krajanov ome-
njene uKce. IVAN KOS


